



EXCELLENCY

ADCB

HAPPY
Easter



EXCELLENCY CONCIERGE

Fulfilling your utmost potential is our mission
when you're an ADCB Excellency.

By ADCB Excellency Concierge (May 2024)

May: A Month of Renewal and Exploration

May comes every year as a fresh window for renewal and creativity. In this beautiful month, motivation and ambition are renewed to embark on new adventures and achieve our dreams.

This month is an ideal time to explore the world around us, whether through traveling and discovering new places or exploring different cultures and traditions.

We can also use this time to strengthen social relationships and build new friendships, celebrating love and appreciation for those who mean a lot to us.



بنك القاهرة للاقتصاد والتنمية

بنك القاهرة للاقتصاد والتنمية

بنك القاهرة للاقتصاد والتنمية
ADCB

إنسيانسي كونسورج

إن تطوير أنفسنا إمكانياتك هو مهمتنا عند استحداثك

الخدمات إنسيانسي كونسورج.

(إنسيانسي كونسورج) مايو 2020

مايو: شهر التجدد والاستكشاف

شهر مايو يأتي كل عام كهدية جديدة للتجديد والابتعاد عن هذا الشهر المصعب، يتوجه
العديد والعديد لبدء مشاريع جديدة وتطوير أعمالهم.

هذا الشهر يمثل فترة مثالية لاستكشاف العالم من حولك سواء كنت تتدبر من خلال السفر
والكشف أماكن جديدة أو استكشاف 2020 من خلال هدية مختلفة.

لذا يمكننا أن نستمتع هذا الوقت للتعرف العلاقات الإنسانية وبناء صداقات جديدة
والاستثمار بالمساحة والتفكير الأبتداعي الذي يهتد لنا الكثير.

El Mahatta - CairoKee & Pablo



www.american.edu/egypt

In a massive concert titled "El Mahatta," rapper Marwan Pablo will join forces with the band CairoKee on May 20th at the American University in Cairo. The duo will present a collection of their greatest hits that reflect their artistic journeys.

في حفل ضخم بعنوان "المحطة" يتحد ملحن الرواب، مروان بلابو مع فريق كايروكي، وذلك يوم 20 مايو القادم في الجامعة الأمريكية بالقاهرة. سيقدّم الثنائي مجموعة من أبرز أعمالهم التي تعبر عن مساراتهم الفنية.



Stance Festival 2024



صورة: New Administrative Area Capital, Egypt

For the first time, inside the New Administrative Capital and within the largest sports city in the Middle East, the 19th edition of the Stance Festival will take place on Friday, May 30th. It will be held in one of the biggest gatherings of modified cars in Egypt, proudly sponsored by the Ministry of Health and Sports and celebrating the centennial of the Egyptian Car and Taxis Club.

الأولى مرة داخل العاصمة الإدارية الجديدة والتي أكبر مدينة رياضية في الشرق الأوسط ستقام هذه Stance Festival في نسختها الخامسة يوم الجمعة 30 مايو ، في واحدة من أكبر تجمعات السيارات المعدلة في مصر يومها وروز الشباب والرياضة والتي تحتفل بمرور مائة سنة على التأسيس والتمكين المصري.



www.thedesigshow.eg

THE DESIGN SHOW
EGYPT 2024



The Design Show Egypt 2024



The Design Show 2024 has announced its eagerly anticipated events, scheduled to take place from May 29th to 31st 2024, at the Cairo International Convention Center - New City. The exhibition aims to attract over 20,000 professionals from various sectors, showcasing the latest innovations in architecture and interior design. Additionally, the event will feature Workshops & Expo, displaying cutting-edge projects with unique designs.

أعلن معرض "The Design Show" 2024 من فعاليات المنظره التي ستعقد في القاهرة من 29 إلى 31 مايو 2024، في مركز القاهرة الدولي للمؤتمرات - مدينة نصر، ويستهدف المعرض أكثر من 20 ألف محترف من مختلف القطاعات، سيتم عرض أحدث ابتكارات العمارة والتصميم الداخلي، بالإضافة إلى معرض "Workshops & Expo" الذي سيرفع أحدث المشاريع والتصاميم الحديثة.

For more information, please contact us at 0101 2330799

للمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال بنا على 0101 2330799

"Remembering Inji": Centennial Collection



Source: Artist's View

Discover the art history of Egypt with the exhibition "Remembering Inji: Centennial Collection" at Bahariyan Art Gallery. Enjoy viewing the works of the renowned artist Inji Efflatoun and her significant influence on the art scene. Don't miss this unique opportunity to explore art history. The exhibition runs until May 2024.

اكتشفوا التاريخ الفني في مصر مع معرض "تذكر إنجي: مجموعة المئوية" في سفارات القنول. استمتعوا برؤية أعمال الفنانة المشهورة إنجي إيفلاتون وتأثيرها الكبير في المشهد الفني. لا تفوتوا هذه الفرصة الفريدة لاستكشاف التاريخ الفني. يستمر المعرض حتى 2024 مايو.



Sole: Experience The Oriental Egyptian Cuisine



صورة من داخل مطعم Sole

Get ready for an exceptional experience at Sole Restaurant, where you can indulge in delicious dishes and unique recipes that embody the rich Egyptian heritage. Book now and enjoy an unforgettable experience.

استعد لتجربة استثنائية مع مطعم "Sole"، حيث يمكنك الاستمتاع بالأطباق الشهيرة والوصفات الفريدة التي تجسد التراث المصري العريق. احجز الآن واستمتع بتجربة لا تُنسى.



Westin
SALON & SPA

أفضل جودة
ADCB

The Westin Cairo Golf Spa



View the main indoor pool area

Indulge in luxury at The Westin Cairo Golf Spa, with its unique design. Experience comfort and relaxation like never before. Discover a new level of tranquility in the sauna and steam rooms, which will help you find the complete calmness and rejuvenation you seek.

استمتع بالرفاهية في فندق ويستين القاهرة برفاهية جديدة، بتصميم فريد، حيث يوفر لك الواي سبا والستيم والبخار من الماء دوماً من الاسترخاء والسعادة والهدوء التي ستساعدك على التخلص من التوتر والتعب الذي نتج عن يومك.

For more information, please contact us at 02 00 2500070

للمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال بنا على 02 00 2500070



الجمهورية العربية السورية
الوزارة العامة للتخطيط الاقتصادي والتنمية

الجمهورية العربية السورية
الوزارة العامة للتخطيط الاقتصادي والتنمية

الجمهورية العربية السورية
الوزارة العامة للتخطيط الاقتصادي والتنمية
ADCB

Saudi Spring Collection | Amina Khalil



Under the title "Saudi Spring," Egyptian fashion designer Amina Khalil, the founder of the brand "Amina K," has launched her new collection for Spring 2024. This collection is characterized by its elegant and innovative designs that blend Egyptian authenticity with a contemporary springtime spirit.

تحت عنوان "Saudi Spring"، أطلقت مصممة الأزياء المصرية أmina Khalil، المؤسدة للعلامة التجارية "Amina K"، مجموعتها الجديدة لربيع 2024. تتميز هذه المجموعة بأصنافها الأنيقة والابتكارية التي تجمع بين الأصالة المصرية وروح الربيع المعاصرة.

For more information, please contact us at 011 533 2100000

للمزيد من المعلومات، يرجى التواصل معنا على 011 533 2100000



Amal Maher Concert Poster

Join us for a magical night with the renowned star Amal Maher in Dubai on May 21st. Get ready for an unforgettable concert and enjoy exceptional performances and memorable songs.

انضموا إلينا في ليلة ساحرة مع النجمة الكبيرة أمال ماهر في دبي يوم 21 مايو المقبل. استمتعوا
بأداءات استثنائية وأغاني لا تنسى.



Ministry of Culture

ADCB

ADCB

Kadim Al Sahir concert



www.adgb.com.ae

Get ready for an unforgettable night with the legendary artist Kadim Al Sahir. Join him for an amazing live concert in Dubai on May 23rd, as part of the summer concert series. Don't miss out on this opportunity! Book your tickets now.

استعد ليلا 23 أيار مع الفنان أعلام الساحرة القديم ليه في حفل فنانين بطلان في مدينة دبي
يوم 23 مايو ضمن سلسلة حفلات الصيف في الفنون العربية في مركز دبي للثقافة

For more information, please contact us at 04 39 25 0000

لمزيد من المعلومات، يرجى التواصل معنا على 04 39 25 0000



Ministry of Culture

المعهد القومي
للحرف اليدوية

المعهد القومي
للحرف اليدوية
ADCB

Mohamed Abdo Concert



١٤٤٤ هـ
٢٠٢٣ م
30 مايو
١٩:٣٠
١٩:٣٠
١٩:٣٠
١٩:٣٠

PLATINUM NET

١٩:٣٠

١٩:٣٠

Join us for a special artistic evening with the Arab artist Mohammed Abdo on May 30th. Book your tickets now to enjoy an exceptional performance that guarantees unforgettable moments of artistry.

انضم إلينا لاستمتاع بأحد أروع الفنانين العرب، محمد عبدو، يوم 30 مايو/أيار
الآن فقط! احجز تذاكر الاستماع بأداء هذا الفنان، وفمن لكم لحظات لا تنسى.

For more information, please contact us at 02 00 2500000

للمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال بنا على 02 00 2500000

The St. Regis Red Sea Resort



صورة عامة للغرفة الفندقية

Experience unparalleled luxury at The St. Regis Red Sea Resort, the first private island in the Red Sea in Saudi Arabia! Breathless villas with private pools and exceptional service, water sports, and coral reef exploration. Book now for an unforgettable stay.

تستمتع بغير مثالي في منتجج سانت ريجيس البحر الأحمر، أول جزيرة خاصة في البحر الأحمر بالمملكة العربية السعودية، مع مساح خاصة وانشطة متنوعة، رياضات مائية واستكشاف للشعاب المرجانية، اجود الأمان للحصول على إقامة لا تنسى.

Our Habitat Resort: Nature and Art Splendor in Qatar



Modern Contemporary Suite

Indulge in luxury at the new Habitat resort in Qatar, offering a haven for art lovers and nature enthusiasts alike. Book now for an unforgettable experience.

استمتع بالرفاهية في منتجج هابيتاس الجديد في قطر، حيث يمكنك التمتع بالهدوء والطبيعة الخلابة على حد سواء. احجز الآن لتجربة لا تُنسى.

For more information, please contact us at 053 2500000

لمزيد من المعلومات، يرجى التواصل معنا على 053 2500000

Bull and Bear Restaurant



www.bullandbearrestaurant.com

Enjoy a unique dining experience at Bull & Bear restaurant in Dubai, where you can discover unparalleled flavors with a variety of delicious dishes and delicious drinks. Revel in an elegant atmosphere and unparalleled service. Book now for an unforgettable experience.

استمتع بتجربة تناول طعام فريدة في مطعم "Bull & Bear" في دبي، واكتشف مذاقًا جديدًا لا يحد. لا يوجد مطعم مثاليًا من الأطباق الشهية والمقرونات المصنوعة (استمتع بأجود وأعلى) وإنما التمتع بجود أجود الألبان الكريمة الألبان.

Pamper yourself and your loved ones



Shopper service, your key to a confident, chic, stylish, and confident appearance. Our dedicated and experienced personal shopping team is here to save you time while providing expert fashion guidance.

من الزاوي الفخر دائما أن نقدم لكم أفضل ما في أزيائنا من الملابس الفاخرة، مع خدمة التسوق الشخصية التي نقدمها دائما بأعلى مستوى من الاحتراف. نحن هنا دائما لتوفير الوقت وتوفير تجربة التسوق الممتعة مع فريقنا من خبراء الأزياء.

Fares Karam: Unforgettable Live Performance



www.cityofdreams.com/cyprus/2024

Don't miss the electrifying performance by the iconic Lebanese artist, Fares Karam, at City of Dreams, Limassol arena! Join us on May 8th for an unforgettable experience.

لا تفوت الأداء الحي المثير للحنان للفنان اللبناني الأيقوني، فارس كرام، في مدينة الأحلام البحر الأبيض المتوسطية، القبرص، ليلة 8 من مايو 2024.

For more information, please contact us at 00995 22888888

للمزيد من المعلومات، يرجى التواصل معنا على 00995 22888888



Ministry of Economic Affairs and Consumer Protection

ADCB

ADCB

The Horizon Vienna



Horizon Vienna, United States

Experience comfort and luxury at The Horizon Vienna, featuring an outdoor pool, located in the heart of Vienna and close to famous tourist attractions, the restaurant serves delicious French cuisine, and enjoy hiking and other fun activities, Book now for a unique experience in Vienna!

استمتع بالراحة والرفاهية والفخامة في فندق "The Horizon" في فيينا، الذي يقع وسط وسط فيينا، ويوفر في قلب فيينا على مسافة قريبة من المعالم السياحية الشهيرة، يقدم المطعم الأطباق الفرنسية، ويوفر أجواء الترفيه والتجديد من الأنشطة المختلفة. احجز الآن لتجربة فيينا في فيينا.

For more information, please contact us at 01 80 2500000

للمزيد من المعلومات، يرجى التواصل معنا على 01 80 2500000



Ministry of Tourism
المملكة العربية السعودية

ADCB

ADCB
المملكة العربية السعودية

Samsaryan Han Hotel



Living Room, Samsaryan Han

Explore the true charm of Istanbul at "Samsaryan Han" Hotel, where luxury meets authenticity, boasting an ideal location near the city's top attractions.

استكشف جوهر إسطنبول العتيق في فندق "Samsaryan Han"، حيث يجمع بين الفخامة والأصالة، ويضطلع بموقع مثالي قريب من أبرز المعالم السياحية في المدينة.

For more information, please contact us at 02 02 25000000

للمزيد من المعلومات، يرجى التواصل معنا على 02 02 25000000



www.brooklands.com

Brooklands

الجمعية الوطنية
للأمن الغذائي
ADCB

Brooklands by Claude Bosi



Enjoy a unique dining experience at Brooklands restaurant in The Peninsula London Hotel, where elegant ambience meets exceptional cuisine. Book now to taste the finest dishes while enjoying stunning views of the city of London.

المسجد بالخبرية الجديدة التناول العشاء في "Brooklands"، حيث التمتع الأوقات الترفيهية مع
الغروب المدهش منحد. احجز الآن التمتع بأفضل (ADCB) على مدينة لندن

For more information, please contact us at 020 7596 0000

أخبرنا عن التمتع بأفضل التناول منحد على 020 7596 0000



The Serpenti Forever Bag: Crafting An Icon



Get the Serpenti Forever Bag from Bulgari, an accessory that distinguishes you with its elegance and luxury, attracting attention and adding a luxurious touch to your look.

احصل على حقيبة "Serpenti Forever" من بولغاري (المستورد برونك، بأكفك وبكافيتك،
برونك، الألفار، برونك، أكفك، الألفار) إلى بولغاري.

Hublot Loves Football



Celebrate history with the official Big Bang e Gen 5 0076 BULO 2024™ watch from Hublot. Discover beauty and advanced technology designed to meet the needs of sports and fashion enthusiasts alike, with the signature of football star Elyse Kikuppé. Don't miss the opportunity to own a piece of history.

استغل التاريخ مع ساعة "Big Bang e Gen 5 0076 BULO 2024™" الرسمية من "Hublot" المصنفة كوسم و التكنولوجيا المتقدمة والتي صممت لتلبية المتطلبات بطول الرياضة والأداء على حد سواء مع توقيع نجم كرة القدم أليسان كيكوب. لا تفوت فرصة امتلاك ساعة من التاريخ.

For more information, please contact us at 05 25 25 0000

لمزيد من المعلومات، يرجى التواصل معنا على 05 25 25 0000

Experience Travel Elegance: Gucci Valigeria Campaign



Get ready to travel in style with the Gucci luxury collection. Celebrate love and elegance with Kendall Jenner and Bad Bunny in Gucci's "Valigeria" campaign, and explore the iconic and distinctive fashion pieces that embody the spirit of luxury and sophistication, making every moment of your journey exceptional.

استغل بالحب والوقت مع مجموعة "Gucci luxury" المطلق في رحلة السفر بأحد أروع أزياء
 جينز بود بوني في حملة "Gucci's Valigeria"، استكشف مجموعة العنقبات
 والإكسسوارات التي تعكس روح العظمة والجمال، واجعل كل لحظة تكون مميزة لا تنسى.

Mulliner And Goodies Create A Jewel Of A Bentley



The unique Bentley Continental GT, co-created by Mulliner and Goodies, has been unveiled. It boasts a sophisticated and distinctive design, featuring a color palette that combines gray and beige with a subtle touch of Goodies' Venetian pink. The "Be Goodies Bentley" pendant, adorned with diamonds and crafted from 18kt white gold, adds a touch of luxury and elegance.

يطلق سيارا "Bentley Continental GT" الفريدة بالتعاون بين "Mulliner" و "Goodies" التي تتميز بالترتيب المميز لونها الفريد المميز من الرقائق والصبغ من أسس الفخمة من اللون الرمادي الفخيم لونها. اسم "Be Goodies Bentley" الفريدة بألماس والمصنوعة من الذهب الأبيض هيان 18 كرا. ما يتبعها المصنوعة من المصنوعة والآلات.



OUR CONGRUENT SPECIAL SERVICES

• ADCB Exchange Coverage Services

ADCB Exchange Coverage Services offer services that enable you to conduct any financial or personal transaction in the local currency in any location with confidence. All transactions are processed in the local currency, and you can use your local currency to pay for any services you need. ADCB Exchange Coverage Services are available in all major cities and towns in the United Arab Emirates.

• Airline Services

- Airline Tickets
- Airline Insurance
- Airline Baggage
- Airline Check-in
- Airline Security

• Business Services

- Business Cards
- Business Insurance
- Business Loans
- Business Travel
- Business Visa
- Business Credit
- Business Insurance
- Business Loans

• Finance

- Finance Services
- Finance Insurance
- Finance Loans
- Finance Travel
- Finance Visa

• Health Services & Support

- Health Insurance
- Health Loans
- Health Travel
- Health Visa
- Health Insurance
- Health Loans
- Health Travel
- Health Visa

• Insurance Services

- Life Insurance
- Life Loans
- Life Travel
- Life Visa
- Life Insurance
- Life Loans
- Life Travel
- Life Visa
- Life Insurance
- Life Loans
- Life Travel
- Life Visa

• Legal Services

- Legal Services
- Legal Loans
- Legal Travel
- Legal Visa
- Legal Services
- Legal Loans
- Legal Travel
- Legal Visa

• Real Estate Services

- Real Estate Services
- Real Estate Loans
- Real Estate Travel
- Real Estate Visa
- Real Estate Services
- Real Estate Loans
- Real Estate Travel
- Real Estate Visa

• Retail Services

- Retail Services
- Retail Loans
- Retail Travel
- Retail Visa
- Retail Services
- Retail Loans
- Retail Travel
- Retail Visa

• Travel Services

- Travel Services
- Travel Loans
- Travel Travel
- Travel Visa

• Utility Services

- Utility Services
- Utility Loans
- Utility Travel
- Utility Visa
- Utility Services
- Utility Loans
- Utility Travel
- Utility Visa

• Vehicle Services

- Vehicle Services
- Vehicle Loans
- Vehicle Travel
- Vehicle Visa
- Vehicle Services
- Vehicle Loans
- Vehicle Travel
- Vehicle Visa